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P R O T O K Ó Ł  Nr LVII/23 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 26 stycznia 2023 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 

wszyscy obecni. Lista obecności, imienne wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią 

załączniki do protokołu.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2023 r.; 

2) w sprawie ustalenia wysokości stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2023 rok; 

3) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 ustawy o 

pomocy społecznej na świadczenia z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin, o których mowa w uchwale Nr 140 Rady Ministrów 

z dnia 15 października 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

4) w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych Szkoły Podstawowej im. św. Jadwigi 

Śląskiej w Przedszkole w Wężyskach i utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Wężyskach; 

5) w sprawie zamiaru przekształcenia dotychczasowego Przedszkola w Raduszcu Starym z 

oddziałem w Czarnowie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Krośnie 

Odrzańskim poprzez likwidację oddziału w Czarnowie; 

6) w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie; 

7) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

Gminy Krosno Odrzańskie oraz za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Krosno Odrzańskie; 

8) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim 

skargi Prokuratora Rejonowego w Krośnie Odrzańskim wraz z odpowiedzią na skargę; 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Krosna Odrzańskiego; 
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10) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego. 

8. Zagrożenie ciągłości świadczenia usług użyteczności publicznej w zakresie dostawy wody i 

odbioru ścieków komunalnych w Gminie Krosno Odrzańskie w roku 2023.  

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, Radną Sejmiku Województwa Lubuskiego Annę 

Chinalską, Radną Rady Powiatu Krośnieńskiego Annę Januszkiewicz, Prezesa KPWK Sp. z o.o., 

Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta, radnych, media. Poprosił o stwierdzenie quorum. Oświadczył, 

iż w sesji uczestniczy 14 radnych.  

 

Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że w związku z dyskusją, która miała miejsce na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady, wycofuje z porządku obrad z punkt 7 ppkt 6 projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie. Wyjaśnił, iż ustawa narzuca na radę obowiązek ustalenia częstotliwości wywożenia 

nieczystości płynnych ze zbiorników bezodpływowych. Nie ma wskazania konkretnej wartości. 

Burmistrz chciałby, aby wspólnie wypracować ten zapis. Wówczas ponownie przekażemy projekt 

uchwały do konsultacji do Sanepidu.  

W związku z powyższym porządek obrad przedstawia się następująco: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2023 r.; 

2) w sprawie ustalenia wysokości stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2023 rok; 

3) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 ustawy o 

pomocy społecznej na świadczenia z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin, o których mowa w uchwale Nr 140 Rady Ministrów 

z dnia 15 października 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

4) w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych Szkoły Podstawowej im. św. Jadwigi 

Śląskiej w Przedszkole w Wężyskach i utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Wężyskach; 

5) w sprawie zamiaru przekształcenia dotychczasowego Przedszkola w Raduszcu Starym z 

oddziałem w Czarnowie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Krośnie 

Odrzańskim poprzez likwidację oddziału w Czarnowie; 

6) w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 
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Gminy Krosno Odrzańskie oraz za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 

osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Gminy Krosno Odrzańskie; 

7) w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wielkopolskim 

skargi Prokuratora Rejonowego w Krośnie Odrzańskim wraz z odpowiedzią na skargę; 

8) w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Krosna Odrzańskiego; 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Burmistrza Krosna 

Odrzańskiego. 

8. Zagrożenie ciągłości świadczenia usług użyteczności publicznej w zakresie dostawy wody i 

odbioru ścieków komunalnych w Gminie Krosno Odrzańskie w roku 2023.  

9. Informacje i sprawy różne. 

10. Zamknięcie sesji. 

  

Do pkt. 3  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr LIV/22 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej 

w dniu 25 listopada 2022 roku.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr LV/22 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej 

w dniu 22 grudnia 2022 roku. 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr LVI/23 z przebiegu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Krośnie 

Odrzańskim odbytej w dniu 10 stycznia 2023 roku. 

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski powiedział, że ze względu na obowiązki 

zawodowe nie mógł uczestniczyć w życiu społecznym. Podziękował Wiceprzewodniczącej Kazimierz 

Potockiej za zastępstwo. Następnie w imieniu Rady Miejskiej złożył życzenia i gratulacje Radnej 

Sejmiku Województwa Lubuskiego Pani Annie Chinalskiej odznaczonej Orderem Uśmiechu. 

Na wstępie Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska podziękowała za 

wyróżnienie i odznaczenie Orderem Uśmiechu. Następnie poinformowała, że otrzymała z GDDKiA 

odpowiedź na wielokrotnie zgłaszaną interpelację. W miejscowości Brzózka zostanie postawiony 

fotoradar. Radna zgłosiła także do PKP PLK S.A. interpelację dotyczącą uporządkowania terenu w 

okolicach dworca PKP. Teren jest słabo oświetlony, brakuje chodnika, jest bardzo dużo dziur. 

Zarówno ulica Dworcowa, jak i teren przy dworcu wymagają remontu. Brakuje zadaszonego, 

monitorowanego parkingu dla rowerów. Należy także zmodernizować miejsca parkingowe. Budynek 

dworca wymaga odnowienia, a napis „Krosno Odrzańskie” jest słabo widoczny. Ponadto przedstawiła 

informacje odnośnie budżetu Województwa Lubuskiego na 2023 rok. Znalazły się w nim m.in. środki 

na: Lubuską Bazę Sportową – 3 mln zł, Lubuską Bazę Turystyczną – 500 tys. zł, nawadnianie boisk 

piłkarskich – 300.000 zł. Będą środki dla Kół Gospodyń W iejskich, pszczelarzy, lokalnych 

producentów żywności. Dodała, że złożyła także interpelację odnośnie słabego odwodnienia drogi w 

Radnicy. Inwestycja powstała 5-6 lat temu, jednak wymaga remontu.  

Radna Kazimiera Potocka poprosiła, aby w miarę możliwości przekazywać na spotkaniach wiejskich, 

czy z sołtysami informacje o możliwościach pozyskania dofinansowań przez Koła Gospodyń 

Wiejskich, czy lokalnych producentów.          
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Radna Sejmiku Województwa Lubuskiego Anna Chinalska powiedziała, że może przygotować 

informację w formie pisemnej o konkursach i możliwościach pozyskania dofinansowań z budżetu 

województwa lubuskiego. Poprosiła tylko o zgłoszenie takiej potrzeby.  

Radna Grażyna Myśliwiec poprosiła o kopię pisma z GDDKiA odnośnie postawienia fotoradaru w 

Brzózce. Radna przekaże tę informację mieszkańcom na zebraniu wiejskim.  

Radny Mariusz Grycan poprosił, aby Burmistrz zainterweniował w PKP PLK S.A. w kwestii 

odsłoniętych studzienek znajdujących się przy budynku dworca PKP.      

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radna 

Dorota Kwapisiewicz - Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Radna Danuta Cierpisz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny 

Piotr Garczyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

Do pkt. 6 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula powiedział, że spotkanie z sołtysami zaplanowane jest na 10 

marca br. Będzie to za późno, aby informować o konkursach, które w większości zakończą się w 

lutym. Postaramy się szybciej powiadomić o nich sołtysów. Odniósł się do terenu PKP. Wyjaśnił, iż 

cała ulica Dworcowa i okolice dworca są wyłączone z działań gminy. Obecnie teren został wynajęty 

firmie wykonującej obwałowanie. Następnie przedstawił przygotowane sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Do pkt. 7 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2023 r.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LVII/430/23 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2023 r. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2023 rok. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Mariusz Grycan) podjęła uchwałę nr LVII/431/23 w sprawie ustalenia wysokości 

stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim na 2023 rok. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 

ustawy o pomocy społecznej na świadczenia z pomocy społecznej w formie świadczenia pieniężnego 



5 
 

na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin, o których mowa w uchwale Nr 140 Rady Ministrów z 

dnia 15 października 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, ile osób korzystało w zeszłym roku z tej formy pomocy. 

Księgowa w Ośrodku Pomocy Społecznej Magdalena Wlazło powiedziała, że przekazała taką 

informację na piśmie. Radni otrzymali dokument na adresy e-mail. Następnie odczytała zawarte w nim 

dane.  

Radna Grażyna Myśliwiec stwierdziła, że po podwyższeniu kryterium dochodowego, więcej osób 

będzie mogło ubiegać się o tę formę pomocy. Zapytała, czy gminę na to stać. 

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że dopiero w dniu 30 grudnia 2022 roku w Monitorze Polskim 

została opublikowana uchwała numer 264 Rady Ministrów z dnia 28 grudnia 2022 zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023. Budżet gminy był już wówczas uchwalony. Dodała, iż Pani Skarbnik wykazała się dużą 

zapobiegliwością, że zaplanowała na ten cel w budżecie 151.200 zł. Stwierdziła, że pomimo 

możliwego wzrostu ilości świadczeniobiorców, do dyspozycji będzie tylko ta kwota. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LVII/432/23 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego, o którym mowa w art. 8 ust. 1 

ustawy o pomocy społecznej na świadczenia z pomocy społecznej w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin, o których mowa w uchwale Nr 

140 Rady Ministrów z dnia 15 października 2018 r. w sprawie ustanowienia wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych Szkoły Podstawowej im. św. 

Jadwigi Śląskiej w Przedszkole w Wężyskach i utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Wężyskach. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LVII/433/23 w sprawie przekształcenia oddziałów przedszkolnych Szkoły Podstawowej im. 

św. Jadwigi Śląskiej w Przedszkole w Wężyskach i utworzenia Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Wężyskach.  

 

5) Projekt uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia dotychczasowego Przedszkola w Raduszcu 

Starym z oddziałem w Czarnowie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Krośnie 

Odrzańskim poprzez likwidację oddziału w Czarnowie. 

Radny Mariusz Grycan przedstawił historię powstania i funkcjonowania Oddziału przedszkolnego w 

Czarnowie. Stwierdził, że oddział miał zostać czasowo przeniesiony do Wężysk. W tej chwili dzieci 

muszą dojeżdżać. Pojawiły się problemy z autobusami PKS. Radnego cieszy fakt, iż dzieci będą 

mogły przebywać w przedszkolu 9 godzin. Pozostaje jednak problem pomieszczeń po oddziale w 

Czarnowie. Są one nieogrzewane. Pojawił się grzyb, wilgoć. Obiecywano, iż ktoś zajmie się tymi 

pomieszczeniami. Dodał, że w czerwcu będzie głosowanie nad absolutorium dla Burmistrza. Radny 

nie chciałby wówczas krytykować i atakować Burmistrza. Jednak jest to w dużej mierze zależne od 

Burmistrza. Poprosił o krótką rozmowę z Burmistrzem po sesji.  

W tym miejscu na posiedzenie przyszedł Radny Artur Kozakiewicz. Stan radnych – 15. 
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Zastępca Burmistrza Roman Siemiński powiedział, że podejmując pierwszą uchwałę i za chwilę 

kolejną spowoduje to utworzenie na terenie gminy nowego przedszkola i zwiększenie możliwości 

usług edukacyjno-opiekuńczych. Demografia w czasach Burmistrza Borka i teraz to zupełnie różne 

kwestie. W tej chwili chodzi o uporządkowanie sytuacji. Dodał, iż zawsze zaprasza Radnego na 

spotkania i do dialogu. Wyraził nadzieję, że wspólnie uda się znaleźć rozwiązanie, które spowoduje, iż 

majątek gminy będzie zadbany. Dzisiaj nie ma jednoznacznego pomysłu. Najprościej jest powiedzieć: 

„Znajdź rozwiązanie”. Zwrócił uwagę, iż szkoła w Wężyskach jest jedną z najpiękniejszych w 

województwie lubuskim, pod względem architektonicznym. Pomieszczenia są duże. Jest sala 

gimnastyczna. Zespół Szkolno-Przedszkolny będzie bardzo dobrym rozwiązaniem dla rodziców, 

którzy będą mogli podjąć pracę.  

Radny Mariusz Grycan poprosił, aby zająć się pomieszczeniami po oddziale przedszkolnym w 

Czarnowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że gmina to wszyscy mieszkańcy, 

którzy powinni dbać o jej majątek. Mieszkańcy, sołtys, Rada Sołecka także powinni zająć się tematem.  

Radny Artur Kozakiewicz stwierdził, że pomiędzy sesjami jest bardzo dużo czasu i tego typu 

problemy można zgłaszać wcześniej, nie czekając na sesję i nie robiąc szopki.   

Radny Mariusz Grycan powiedział, że to nie jest żadna szopka. Radny, sołtys zgłaszali ten problem 

już wielokrotnie.  

Radny Artur Kozakiewicz powiedział, że Radny na posiedzeniu Komisji nie poruszał tej kwestii.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” (Radny Leszek Fijałkowski) i 2 głosach „przeciw” (Radny Mariusz Grycan, Radny Jarosław 

Lipiński) podjęła uchwałę nr LVII/434/23 w sprawie zamiaru przekształcenia dotychczasowego 

Przedszkola w Raduszcu Starym z oddziałem w Czarnowie wchodzącego w skład Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Krośnie Odrzańskim poprzez likwidację oddziału w Czarnowie. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy Krosno Odrzańskie oraz za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” (Radny 

Marek Górski) podjęła uchwałę nr LVII/435/23 w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Krosno Odrzańskie oraz za usługi 

w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Krosno Odrzańskie.  

 

7) Projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wielkopolskim skargi Prokuratora Rejonowego w Krośnie Odrzańskim wraz z odpowiedzią na skargę. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LVII/436/23 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 

Wielkopolskim skargi Prokuratora Rejonowego w Krośnie Odrzańskim wraz z odpowiedzią na 

skargę. 
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8) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Krosna Odrzańskiego. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LVII/437/23 w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

 

9) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 15 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr LVII/438/23 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Burmistrza Krosna Odrzańskiego.  

 

Do pkt. 8 

Informacje na temat zagrożenia ciągłości świadczenia usług użyteczności publicznej w zakresie 

dostawy wody i odbioru ścieków komunalnych w Gminie Krosno Odrzańskie w roku 2023 przedstawił 

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski. Posłużył się przy tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że jako organ gminy sprawuje nadzór właścicielski nad KPWK. 

Przewodniczącym Rady Nadzorczej jest Pan Robert Kornalewicz. Nigdy nie spodziewaliśmy się, że 

będziemy mówić o takiej sytuacji przedsiębiorstwa. Niedawno radni podjęli trudną decyzję o 

podniesieniu podatków. To co w tej chwili dzieje się w samorządach, to przemyślane działania. Ma to 

miejsce od kilku lat. Ubytki w budżecie gminy z tytułu zmian w udziale w podatku dochodowym to ok. 7 

mln zł. KPWK wykaże stratę za rok 2022. Cały czas trwa korespondencja pomiędzy Państwowym 

Gospodarstwem Wody Polskie a KPWK. Świadomie ma to uderzyć w mieszkańców. Przedsiębiorstwa 

będą musiały dostarczać wodę i odbierać ścieki, jednak Państwo nie dołoży do tego pieniędzy. Trzeba 

je będzie pobrać w większej wysokości od mieszkańców. Burmistrz nie wyobraża sobie zaniechać 

inwestycji w zakresie gospodarki wodno-kanalizacyjnej. W tej chwili kraj, który był stawiany za wzór w 

zakresie wykorzystywania środków unijnych, jest w stanie zapaści, do której świadomie 

doprowadzono. Osoby za to odpowiedzialne powinny zostać wskazane i ponieść konsekwencje. 

Samorządy są zmuszane do idiotycznych oszczędności, jeśli chodzi o energię elektryczną. Burmistrz 

jest w opozycji do głupoty. Jeśli ktoś chciałby poprawić sobie samopoczucie, to powinien włączyć 

telewizję publiczną. Przedstawiany jest tam przepiękny świat i wizja. Podobnie było w socjalizmie.      

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że centralizacja już kiedyś była i nie 

doprowadziła do niczego dobrego. Zadłużenie kraju według jednego z ekonomistów to już 250 

miliardów złotych.  

 

Do pkt. 9 

Radna Kazimiera Potocka zapytała, kiedy na cmentarzu zostanie rozbudowane kolumbarium i czy są 

już określone ceny. 

Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Krośnie Odrzańskim Rafał Sujak 

poinformował, że stawki na cmentarzu nie ulegają zmianie. Dodał, że przygotowywana jest 

dokumentacja na rozbudowę kolumbarium. Planujemy zakończyć procedury do maja, czerwca i 

rozpocząć budowę 18 sztuk kolumbarium. Ponadto na ukończeniu jest przygotowanie 500 miejsc 

grzebalnych. Być może w kolejnym roku uda się przygotować kolejnych 500 miejsc. Planujemy także 

miejsca ziemne dla urn i grobowce.  
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Radny Piotr Garczyński poprosił o interwencję w firmie zajmującej się pracami przy mości. Zjazd dla 

wózków i osób niepełnosprawnych, który został wykonany jest zbyt stromy.  

Wniósł, aby czujniki powietrza znajdujące się w parku oraz przy Szkole podstawowej nr 2 były 

podłączone do Internetu. Umożliwiłoby to monitorowanie stanu powietrza na stronach internetowych.      

Stwierdził, że drzewa na tzw. szachownicy zostały posadzone zbyt blisko chodnika. W niedługim 

czasie spowoduje to podnoszenie chodnika przez korzenie.  

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że na skrzyżowaniu ulic Metalowców i Działkowca ma 

miejsce wiele kolizji. Zapytał, czy jest możliwość ustawienia ograniczników prędkości.    

Przypomniał o wniosku dotyczącym drogi do przytuliska dla zwierząt w Osiecznicy. 

Stwierdził, że każdy ma prawo do wypowiedzi na sesji.  

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, iż strażacy z OSP Gostchorze wnioskują o łódź motorową.  

Poinformowała, że w roku 2022 w Zachodnim Centrum Medycznym w Krośnie Odrzańskim urodziło 

się 345-ro dzieci. Zachęciła do korzystania z oddziału położniczego w Krośnie.   

Radna Danuta Cierpisz poinformowała, że Klub radnych Marek Cebula ufundował na licytację w 

ramach WOŚP trzy walentynkowe kosze prezentowe. Zachęciła do licytacji. 

Radny Mariusz Grycan powiedział, że wysłał Burmistrzowi zdjęcia przedstawiające otwarte 

studzienki przy dworcu PKP. Poprosił o szybką interwencję w PKP.  

Przypomniał Zastępcy Burmistrza o zorganizowaniu spotkania z Dyrektorem PKS Zielona Góra.    

Zaprosił na Finał WOŚP. Zachęcił do licytowania jednej z potraw. 

Radna Katarzyna Kula poprosiła o ustawienie koszy na odpady na tzw. osiedlu królów. Mieszkańcy 

nie mają gdzie wyrzucać woreczków z psimi odchodami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski wniósł o wyrównanie: drogi prowadzącej do 

garaży na ulicy Mickiewicza, drogi przy budynkach 1 Maja 2-4. 

Zgłosił, iż mieszkańcy ulicy Matejki narzekają na stan infrastruktury w tym miejscu: chodniki, miejsca 

parkingowe. Dodał, iż wystosuje apel do mieszkańców o obejrzenie relacji z dzisiejszej sesji, aby byli 

świadomi sytuacji w jakiej jest gmina, KPWK.      

 

Do pkt. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 12.10 stwierdził: „zamykam obrady  

LVII sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


